
 

Vragen over mogelijkheden zonnepanelen en andere 
vormen van energietransitie in het buitengebied 

Regelmatig worden ondernemers in het buitengebied benaderd om percelen welke nu een 
agrarische bestemming hebben te verhuren voor het plaatsen van zonnepanelen. Dit kunnen 
percelen zijn met een aanzienlijk oppervlak.  

De discussie of het gewenst is dat agrarische percelen onttrokken worden aan de landbouw 
en voor langere tijd worden gebruikt voor het opwekken van elektriciteit moet nog worden 
gevoerd bij het vormgeven van de visie buitengebied.  

De vragen die we daarom hebben aan het college: 

- Zijn er reeds aanvragen ingediend voor het gebruik van agrarische percelen als 
zonnepanelenveld? 

- Is het op basis van het huidige bestemmingsplan buitengebied mogelijk om 
rechtstreeks zonnepanelen te plaatsen op landbouwgrond met een agrarische 
bestemming? Of mogelijk met een vrijstelling bestemmingsplan? 

- Indien het huidige bestemmingsplan deze mogelijkheid biedt, kan het college deze 
aanvragen dan tijdelijk aanhouden totdat in de raad de discussie is gevoerd over 
waar binnen Laarbeek we deze zonnepanelenvelden wel of niet willen toestaan, in 
welke omvang en onder welke voorwaarden?  

- Is er door het college of andere organisaties reeds onderzoek gedaan naar de 
wenselijkheid van zonnepanelen op landbouwgrond? Zo ja, wat zijn de resultaten of 
conclusies van dit onderzoek? 

Bovengenoemde vragen ook graag ten aanzien van windenergie cq. -molens beantwoorden.  
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